
 

 

 

Zápis č. 9/2020 

z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
 

 

Miesto konania: zasadačka AVF  

Dátum a čas konania:   24. novembra 2020 od 9:00 hod. 

     

Prítomní: JUDr. Ivana Maláková, Ing. Ľubica Vondrová, Ing. Jana Mifkovičová, Ing. Robert Ťavoda 

predseda rady fondu, prof. PhDr. Martin – riaditeľ fondu,  Ing. Pavel Maťko 
 

   

Predsedníčka Dozornej komisie JUDr. Ivana Maláková privítala členky dozornej komisie a prítomných 
a otvorila 9. rokovanie dozornej komisie v roku 2020. Prítomní sa jednomyseľne zhodli, že 
overovateľom zápisu z tohto rokovania dozornej komisie bude Ing. Jana Mifkovičová. 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, Ľ. Vondrová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Predsedajúca predniesla návrh programu rokovania. 

 

Návrh programu 

 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

 
1. Kontrola projektov dozornou komisiou 

2. Rôzne 

 

 
2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, Ľ. Vondrová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
 
Predsedajúca dala hlasovať o schválení účasti predsedu rady fondu Roberta Ťavodu, riaditeľa fondu 
Martina Šmatláka a zamestnanca fondu Pavla Maťka na rokovaní dozornej komisie v zmysle čl. 6 ods. 
10 VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 3.11.2011.  
 
 

UZNESENIE DK č. 14/2020 zo dňa 24.11.2020 

Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 3.11.2011 schvaľuje účasť zamestnanca Pavla Maťka 
na rokovaní dozornej komisie, pokiaľ dozorná komisia nerozhodne inak.  

 

 



 
 
 

 

Strana 2 z 3 

3. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, Ľ. Vondrová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

 
 

1. KONTROLA PROJEKTOV DOZORNOU KOMISIOU 

Dozorná komisia pokračovala kontrolou projektov: 

- „Malí veľkí detektívi“, spoločnosti ALEF FILM & MEDIA, s.r.o. vo výzve č. 6/2017 a vo výzve č. 
6/2018 
 
Vyúčtovanie projektu - „Malí veľkí detektívi“  zatiaľ nedoručené zo strany RTVS (žiadateľ má 
vyúčtovanie doručiť do konca roka 2020). 
 

- JA SOM ŠTEFÁNIK – MOHYLA, spoločnosti CineType, s.r.o. vo výzve č. 6/2017 a Mohyla vo 
výzve č. 6/2018 
 
Dozorná komisia požiadala kanceláriu fondu zabezpečenie ďalších  dokumentov od spoločnosti 
CineType, s.r.o. v súvislosti s réžiou a spolufinancovaním projektu. 
 

- Digitalizácia kina Scéna 2, spoločnosti M@M o.z. vo výzve 4/2016 
 
Rada fondu vo svojom uznesení č. 37/2020 z 27. 10. 2020 skonštatovala , že sa oboznámila so 
stanoviskom kontrolovaného subjektu M@M o.z. k zápisnici o výsledku kontroly č. 001/2020-
DK a uznala námietky voči výsledku kontroly ako odôvodnené a poverila dozornú komisiu, aby 
ich zohľadnila v zápisnici z kontroly. Dozorná komisia premietne námietky kontrolovaného 
subjektu v zápisnici o výsledku kontroly v zmysle uvedeného uznesenia rady fondu. 

 

2. RÔZNE 
 
Riaditeľ fondu predložil dozornej komisii na vyjadrenie metodickú otázku vo veci postupu 
fondu pri posudzovaní opakovanej žiadosti o podporu audiovizuálneho priemyslu v programe 5 
(ďalej len „žiadosť), ak predmetná žiadosť bola doručená po uplynutí doby platnosti osvedčenia 
o registrácii filmového projektu (ďalej len „osvedčenie“). Osvedčenie žiadateľa  bolo prerušené 
na základe písomného oznámenia žiadateľa o prerušení lehoty platnosti osvedčenia o registrácii 
filmového projektu podľa § 22c ods. 7 zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde od 
4.9.2020 do 1.10.2020, pričom nová platnosť osvedčenia bola stanovená do 10.10.2020. 
 
Dozorná komisia odporúča v tejto súvislosti riaditeľovi fondu postupovať podľa § 22e ods. 8 písm. 
b) zákona č. 516/2009 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 
znení neskorších predpisov a žiadosť o podporu audiovizuálneho priemyslu zamietnuť. 

 

UZNESENIE DK č. 15/2020 zo dňa 24.11.2020 
Dozorná komisia podľa § 22e ods. 8 písm. b) zákona č. 516/2009 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov odporúča riaditeľovi 
fondu žiadosť o podporu audiovizuálneho priemyslu zamietnuť. 

 

4. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, Ľ. Vondrová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
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Vzhľadom na to, že žiadna z členiek dozornej komisie nepredniesla ďalší návrh predsedníčka 
dozornej komisie ukončila 9. rokovanie dozornej komisie. 

 

 

Nasledujúce rokovanie dozornej komisie sa uskutoční v utorok 15.12.2020 o 9:00 hod v sídle fondu. 

 
 
Zapísal: Ing. Pavel Maťko 
Overovateľ zápisu: Ing. Jana Mifkovičová 

 

 

Bratislava 24.11.2020 

 

 

JUDr. Ivana M a l á k o v á 
predsedníčka dozornej komisie 

Audiovizuálneho fondu 
 

 

 

 

 


